
Ekstraordinært årsmøte i Kjernen 
 

Sted: E.C. Dahls pub og kjøkken 

Dato: 29. november 2023 kl. 19.00. 

 

Oppmøte: 29 medlemmer 

 

Saksliste:  

Åpning / Konstituering: 

- Godkjenning av innkalling: 

- Vedtak: Enstemmig valgt av årsmøtet.  

- Godkjenning av saksliste: 

- Vedtak: Enstemmig valgt av årsmøtet.  

- Valg av ordstyrer:  

- Forslag: Gisle Selnes 

- Vedtak: Enstemmig valgt av årsmøtet.  

- Valg av referent:  

- Forslag: Janne Kristine Rødli 

- Vedtak: Enstemmig valgt av årsmøtet.  

- Valg av to medlemmer til å undertegne referatet:  

- Forslag: John Leirvik og Peder Olsen 

- Vedtak: Enstemmig valgt av årsmøtet. 

 

Sak 1: Fastsettelse av medlemskontingent.  

Styret foreslår å øke medlemskontingenten fra 300 kr til 350 kr med virkning fra 

1.1.2024. 

 

Vedtak: Enstemmig valgt av årsmøtet.  

 

Sak 2: Vedtektsendring 

§2 i Kjernens vedtekter lyder i dag:  
 
§2 MEDLEMSKAP 
Kjernen består av de personer som til enhver tid er medlemmer i organisasjonen. I utgangspunktet kan alle som 
ønsker det bli medlemmer. 
 
Medlemskap utstedes av styret eller den styret har gitt fullmakt. Medlemskontingenten fastsettes av årsmøtet. 
 
Styret har fullmakt til å nekte personer medlemskap/ekskludere medlemmer som kan komme til å skade 
organisasjonens omdømme (se § 7 vedrørende eksklusjon). 
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Kontingenten for hvert år betales innen utgangen av året. Medlemmer beholder likevel sine medlemsrettigheter 
dersom de betaler årskontingenten innen 1. mars året etter. 
 
Medlemskap som blir tegnet i november og desember regnes som gyldig for påfølgende år. 

Styret i Kjernen foreslår å fjerne siste setning i denne vedtekten. Resten av 

paragrafen foreslås uendret. I henhold til §5 i Kjernens vedtekter krever det minst 2/3 

flertall for å kunne endre vedtektene. 

Forslag fra medlem 510: Legges til teksten: “Styret kan vedta at medlemskap som 

blir tegnet i november og desember regnes som gyldig for påfølgende år.”  

Forslaget til styret er falt.  

 

Vedtak: Forslag fra medlem 510 enstemmig valgt av årsmøtet. 

 

Sak 3: VAR 

Styret i Kjernen ønsker at Kjernen skal ha en offisiell holdning til VAR som er tuftet på 

et årsmøtevedtak.  

 

Forslag:  

Kjernen skal i alle sammenhenger, formelle som uformelle, ha et klart og tydelig 

standpunkt mot bruk av VAR i norsk fotball. 

 

Begrunnelse: 

VAR gjør publikumsopplevelsen dårligere. Vi ønsker en best mulig opplevelse for de 

som går på stadion for å se kamp. Med VAR mister man spontaniteten, og potensielt 

gleden av å juble når laget scorer. VAR gjør heller ikke fotballen mer rettferdig som 

enkelte ytrer, den flytter bare fokuset rundt det som skjer på banen i enkelte situasjoner 

over til VAR-rommet. Unødvendige avbrudd i spillet, korte- eller lange, ødelegger også 

dynamikken i fotballkamper. 

 

Forslag fra medlem 510: Stryke teksten “formelle som uformelle” til teksten: “Kjernen 

skal i alle sammenhenger ha et klart og tydelig standpunkt mot bruk av VAR i norsk 

fotball.” 

 

Styret trekker sin ordlyd, og forslaget til medlem 510 blir stående.  

 

Styret presiserer at dette løftes som en sak på årsmøtet slik at Kjernens offisielle 

holdninger er forankret i medlemsmassen, og at saken om VAR skal snakke 

supporterne som er på stadion sin sak.  

 

Vedtak: Forslaget vedtatt mot én stemme 
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____________________ ____________________ _____________________ 
Janne Kristine Rødli 

Referent 
Peder Olsen 

Medlem 
John Leirvik 

Medlem 
 

Sak 4: Hangeland-utvalgets rapport  

Styret i Kjernen ønsker at Kjernen skal ha en offisiell holdning til de elementer av 

Hangeland-utvalgets rapport som omhandler varig endring av norsk fotball. Dette 

gjelder først og fremst Norgesmesterskapet og seriestruktur. En slik offisiell holdning 

må være tuftet på et årsmøtevedtak. 

 

Forslag: 

Kjernen skal aktivt jobbe for å bevare et rettferdig seriespill og norgesmesterskap etter 

de modellene vi har i dag. 

 

Begrunnelse: 

Den norske cupen er lang og tradisjonsrik. Kjernen mener det er viktig at vi bevare 

cupen slik vi kjenner den, og at det er lite hensiktsmessig å spille cupen over to 

sesonger. Vi mener en slik endring er med på å gjøre cupen mindre interessant for 

oss supportere og mindre rettferdig for klubbene. 

 

Fotballen slik vi kjenner den er bygd opp av et seriespill med X antall lag. Disse møtes 

hjemme og borte. Laget med flest poeng vinner serien. Alle andre former for modeller 

med liga eller sluttspill er med på å kommersialisere fotballen. Det er Kjernen i mot, 

og Kjernen skal derfor alltid jobbe for å bevare et seriespill etter den modellen vi har i 

dag. 

 

Forslag fra medlem 1:  

1. Kjernen jobber aktivt for å bevare et seriespill i Eliteserien med dobbel serie 

hjemme/borte, samt opprykk og nedrykk. 

 

2. Kjernen jobber aktivt mot sluttspill i Eliteserien og Toppserien. 

 

3. Kjernen jobber aktivt for å videreføre dagens modell for norgesmesterskapet, hvor 

cupen starter på våren og avsluttes med cupfinale etter at seriespillet er avsluttet. 

 

Styret trekker sin ordlyd, og forslaget til medlem 1 blir stående.  

 

Vedtak: Forslaget vedtatt mot én stemme 

 

 

Peder Olsen (Jan 16, 2024 23:26 GMT+1) John Leirvik (Jan 16, 2024 23:32 GMT+1)
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